
no najviac ma oslovila práve 
Kanada, v ktorej boli úžasné 
nákupné centrá a veľa pamia-
tok. V Kanade som navštívila 
aj niektoré mestá, z ktorých sa 
mi najviac páčilo Toronto a St. 
Johns.

Janka: Aký je tvoj najväčší 
hokejový zážitok?
Patrícia: Svoj najväčší hokejo-
vý zážitok som zažila v roku 
2012. V tomto období sme sa 
stali majsterkami Slovenska. 
Bol to neopakovateľný záži-
tok nielen pre mňa, ale aj pre 
moje spoluhráčky. Na ten po-

cit nikdy nezabudnem.

Janka: Zažila si v doterajšej 
kariére nejaký vážnejší úraz?
Patrícia: Nie. A dúfam, že ani 
nezažijem.

Janka: Čo chceš v budúcnosti 
dosiahnuť?
Patrícia: Mojím cieľom je  do-
stať sa do Ruska a venovať sa 
tam profesionálnemu hokeju. 
Ale hlavne dokončit strednú 
zdravotnícku školu. 

Ďakujem, že si si našla  čas a 
podelila si sa s nami so svo-
jím športovým nadšením. 
Prajeme Ti  veľa úspechov .

Janka: Za aké družstvo 
hráš?
Patrícia: Už 6 rokov hrám 
za HK Poprad. S týmto 
tímom sa mi skvelo spolu-
pracuje a je mi cťou hrať s 
nimi.

Janka: V akých štátoch 
ste reprezentovali Sloven-
sko?
Patrícia: S reprezentáciou 
som navštívila rôzne štáty, 
ako sú napríklad Kanada, 
Nórsko, Fínsko, Veľká Bri-
tánia , Škótsko , Nemecko, 
Švajčiarsko , Rakúsko a 
mnoho ďalších.

Janka: V akej krajine sa ti 
páčilo najviac? 
Patrícia: Každá krajina 
bola niečím výnimočná, 
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